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OBEC BORŠOV NAD VLTAVOU 
Obecní 52, 373 82 Boršov nad Vltavou, okres České Budějovice 
e-mail: obec@borsovnvlt.cz, www.borsovnvlt.cz 

 

 ZÁPIS č. 16/2015 
ze zasedání obecního zastupitelstva Obce Boršov nad Vltavou 

Datum a čas 9. 11. 2015, 18:00 – 19:50 hod 

Místo Obecní úřad Boršov nad Vltavou  

Přítomni Mgr. Bigasová, p. Hromádková, Ing. Nejedlý, Ing. Vondra, Mgr. J. Zeman, p. R. Zeman, 

p. Kocina 

Nepřítomni: Mgr. Rýcová, Z. Kamlach 

Ověřovatelé Ing. Vondra, R. Kocina 

Hosté M. Haišman, J. Zíka, L. Maxová 

 
 

PROGRAM  

Starosta obce, Mgr. Jan Zeman, přivítal všechny přítomné a zahájil zasedání obecního zastupitelstva. 

Bod č. Obsah bodu, usnesení 

01-16/2015 Starosta seznámil přítomné s programem jednání OZ.  

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

02-16/2015 Byli zvoleni ověřovatelé zápisu – Ing. Vondra, R. Kocina 

Výsledek hlasování: 5/0/2. 

03-16/2015 Kontrola usnesení zápisu č. 15 z 5.10.2015 

Bod č. 14-5/2015  - projekt komunitního bydlení pro seniory v Obci Boršov nad Vltavou – 

probíhají jednání s vlastníky dotčených pozemků ohledně směny či prodeje pozemků. 

Usnesení: bod trvá. 

Bod č. 8-6/2015 – zateplení stropu na žlutém pavilonu a spojovací chodby v areálu MŠ Boršov 

nad Vltavou. OZ projednalo, že zateplení stropu bude provedeno. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

Bod č. 12-8/2015 – „Nástavba učebny ZŠ Boršov nad Vltavou II“ – kolaudace stavby proběhne 

12.11.2015. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

Bod 14-8/2015 – Žádost o změnu územního plánu – změna využití nezastavitelného pozemku 

parc. č. 382/1 v k.ú. Boršov nad Vltavou. Komise místního hospodářství neshledává ve změně 

územního plánu vady, doporučuje však změnu využití dotčeného pozemku na pozemek smíšený.  

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí se změnou územního plánu – změna využití nezastavitelného 

pozemku parc. č. 382/1 v k.ú. Boršov nad Vltavou dle doporučení komise místního 

hospodářství na pozemek smíšený, určený k zástavbě. 

Bod 19-13/2015 – žádost o změnu územního plánu na parc. č. 562/8 v k.ú. Boršov nad Vltavou – 

pozemek veden jako veřejná zeleň, požadovaná změna využití je na stavební pozemek. Komise 

místního hospodářství doporučuje změnu územního plánu s výhradou nutnosti vyřešit případné 

prodeje pozemku. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí se změnou územního plánu dle doporučení komise místního 

hospodářství. 

Bod 8-14/2015 – žádost p. Müllera o pronájem pozemku parc. č. 254/3 v k.ú. Boršov nad Vltavou. 

Současné nájemní smlouvy jsou vypovězeny a budou se uzavírat nové dle občanského zákoníku 

„pachtovní smlouvy“. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

Bod 11-14/2015 – žádost o finanční příspěvek na poháry ve výši 2.650,- Kč na závody v dorostu 

v judu. Žádost byla podána písemně a náležitosti tak byly splněny. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

Bod 12-14/2015 – propojení septiku na kanalizaci vedoucí pod objektem hasičárny. Septik se 
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nachází na pozemku vlastníka (žadatele) p. Chuchla. Komise místního hospodářství propojení 

septiku doporučuje, avšak na náklady vlastníka pozemku, kde se dotčený septik nachází. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ s propojením septiku na kanalizaci pod objektem hasičárny na náklady 

vlastníka pozemku souhlasí. 

04-16/2015 Hosté Michal Haišman a Jindřich Zíka byli vyzváni k přednesení petice, kterou podepsali občané 

Boršova nad Vltavou, bydlící v rodinných domech v ulici Na Výsluní. Zamýšlená výstavba čtyř 

RD má být napojena na stávající komunikaci Na Výsluní. Z obsahu petice vyplývá, že občané 

vyjadřují svůj nesouhlas se zamýšlenou výstavbou. V petici je kladen důraz na hrozbu zvýšeného 

provozu vozidel, zvýšené riziko opotřebení komunikace, narušení klidové zóny a strach o bezpečí 

obyvatel, zejména dětí. Může být ohrožen i bezpečný průjezd HZS JČK a ZZS JČK. Petice je 

přílohou tohoto zápisu (příloha č. 1). 

Usnesení: OZ petici přijalo. 

05-16/2015 Členům OZ byl předložen návrh rozpočtu obce na rok 2016 k projednání (příloha č. 2). Návrh 

rozpočtu bude vyvěšen na úřední desce obce po dobu 15 dní a současně bude vyvěšen také 

v elektronické podobě umožňující dálkový přístup. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

06-16/2015 Změna územního plánu – lokalita U Karla. Změna spočívá s ohledem na měnící se plány 

v dopravní infrastruktuře v posunutí plánované komunikace do jiné polohy, než jak byla v roce 

2001 zanesena do územního plánu. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí se změnou územního plánu – lokalita U Karla. 

07-16/2015 OZ projednalo ceny vodného a stočného na rok 2016 dle návrhu ČEVAK, a. s.. Cena pitné vody 

38,57 Kč/m³ + 21 % DPH, cena vody odpadní 25,71 Kč/m³ + 21 % DPH. Celkově bude navýšení 

o 0,90 Kč/m³ + 21 % DPH. Průměrná spotřeba vody je 36 m³/osoba/rok. Náklady se zvýší cca o 

40,- Kč/osoba/rok. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s návrhem cen vodného a stočného na rok 2016 od firmy ČEVAK, a.s. 

08-16/2015 OZ projednalo ceny svozu odpadu na rok 2016. Vzhledem k regulaci počtu provedených svozů 

odpadu a k zvýšení třídění druhotného odpadu samotnými občany se na rok 2016 snižuje poplatek 

za komunální odpad na 400,- Kč/osoba/rok. Došlo tedy ke snížení o 250,- Kč/osoba/rok. Bude 

vydána nová obecně závazná vyhláška o odpadech. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s výší poplatku za komunální odpad na rok 2016. 

09-16/2015 OZ zhodnotilo proběhlé veřejné schůze s občany, které se konaly v Jamném, Zahorčicích, 

v Boršově, Pod Skálou a v knihovně OÚ. Účast byla hojná, v přátelském duchu. Ve veřejných 

schůzích bude OZ pokračovat v příštím roce v březnu a dubnu. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

10-16/2015 OZ zhodnotilo proběhlou akci „Kinematograf Bří Čadíků v létě 2015 v kempu Boršov nad 

Vltavou jako akci velice zdařilou. V roce 2016 se akce bude opakovat. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

11-16/2015 Členům OZ byly předloženy rozpočtové změny č. 29 - 41 na rok 2015 schválené starostou obce 

(příloha č. 3). 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

12-16/2015 Starosta informoval členy OZ o plánovaných drobných stavebních úpravách v kanceláři OÚ. 

Jedná se o rozdělení prostorů na kancelář starosty, sekretariátu a účtárny. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

13-16/2015 OZ projednalo doplnění usnesení bodu 10-1/2014 o text: Uvedené platí pro každou jednotlivou 

položku rozpočtového opatření i pro konečný celkový součet rozpočtového opatření. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s doplněním usnesení bodu 10-1/2014 o zmíněný text. 

14-16/2015 OZ se seznámilo se záměrem obce předat opotřebenou sekačku STARJET firmě Agrozet České 

Budějovice, a.s., jako protiúčet při koupi nové sekačky. 

Výsledek hlasování: 7/0/0 

Usnesení: OZ souhlasí s výše uvedeným záměrem (sekačka STARJET). 

15-16/2015 OZ projednalo žádost o finanční příspěvek MŠ na Mikulášskou nadílku v roce 2015 ve výši 

5.152,- Kč 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 
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Usnesení: OZ souhlasí s příspěvkem ve výši 5.152,- pro MŠ na Mikulášskou nadílku a dále 

souhlasí s uzavřením smlouvy na tento příspěvek. 

16-16/2015 OZ projednalo žádost o finanční příspěvek FK Boršov nad Vltavou na úhradu energií spojených 

s provozem FK Boršov ve výši 6.070,- Kč. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s příspěvkem ve výši 6.070,- Kč pro FK Boršov nad Vltavou na 

úhradu energií a zároveň souhlasí s uzavřením smlouvy na tento příspěvek. 

17-16/2015 OZ projednalo schválení na uzavření MŠ Boršov nad Vltavou v období vánočních svátků ve 

dnech 23.12.2015 - 31.12.2015. Rodiče byli seznámeni s uzavřením školky na třídní schůzce dne 

15.9.2015 v MŠ Boršov nad Vltavou a 17.9.2015 v MŠ Vrábče. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s uzavřením MŠ v období vánočních svátků ve dnech 23.12.2015 – 

31.12.2015. 

18-16/2015 OZ projednalo změnu územního plánu č. 13. Jedná se o změnu územního plánu s ohledem na 

provedené změny v územním plánování Jihočeského kraje jako celku. Náklady na změny bude 

hradit Jihočeský kraj, zastoupený Krajským úřadem České Budějovice. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí se změnou územního plánu s ohledem na změny v územním plánování 

Jihočeského kraje. 

19-16/2015 OZ projednalo žádost o finanční příspěvek pro Charitu Boršov nad Vltavou na občerstvení ve výši 

3.000,- pro dobrovolníky – Tříkrálová sbírka. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s příspěvkem pro Charitu Boršov nad Vltavou na občerstvení ve výši 

3.000,- Kč pro dobrovolníky – Tříkrálová sbírka a zároveň souhlasí s uzavřením smlouvy na 

tento příspěvek.  

20-16/2015 OZ projednalo převzetí ZTV (Základní technické vybavenosti) v lokalitě Pod Včelnou, stavba je 

zkolaudována, financována výstavbou plynovodů. Obec dílo převezme včetně komunikace, 

pozemku, kanalizace mimo plynovodu - majitelem je E.ON. Pokud dojde v budoucnu 

k jakémukoliv poškození převzatých částí díla, např. výstavbou RD, škoda půjde za tím, kdo ji 

způsobí. Bude tak ošetřeno i v budoucích smlouvách. 

Výsledek hlasování: 7/0/0. 

Usnesení: OZ souhlasí s převzetím ZTV v lokalitě Pod Včelnou včetně dodatku o případných 

budoucích škodách. 

21-16/2015 Předseda komise místního hospodářství Ing. Michal Vondra informoval OZ o jednání s p. Radkem 

Švecem o trasách elektrického vedení připojující nemovitost p. Švece k elektrické síti. 

Usnesení: OZ vzalo na vědomí. 

Pozn.1 - usnesení je číslováno ve formátu Č.BODU-Č.ZÁPISU/ROK. 

Pozn.2 - hlasování je zapisováno ve formátu PRO/PROTI/ZDRŽEL SE. 

 

Členové OZ se dohodli, že plánované zasedání na 30.11.2015 se konat nebude, poslední zasedání v tomto 

roce se uskuteční 14.12.2015. 
 

Zapsala:                                                 Mgr. Jan Zeman Ověřil: 

Bc. Martina Pierová                            starosta obce Ing. Vondra Michal 

 Richard Kocina 


